
 

HUJO-kokous 4/2023, 8.5.2023 klo 10.00 – 12.00 teams 
 
Osallistujat 
Satu Väihkönen pj, Mikko Mäentausta (RE), Tanja Takkula (KO ja Para), Oona Pekkala (Vikellys), 
Pia Ralli (Askel), Jutta Koivula (SRL urheilujohtaja), Matti Eklund (Valmennuskeskus), Nina 
Michelsson (Matka), Marjukka Manninen (SRL), Jouni Heikinheimo (Valjakko) 
 
Poissa: Seppo Laine (KE),Tomi Wuorimaa (Reining) 
 
 

1. Kokouksen avaus klo 10.00 
 

2. Edellisestä kokouksesta: 
 

a. Kevätkokouksen ja Hevosgaalan tunnelmia ja terveisiä 
i. Marjukka selosti lyhyesti kokouksessa keskustelua herättäneen 

tilinpäätöksen taustoja 
ii. talouden seuranta jatkuu tiiviinä toimintavuoden 2023 aikana, liiton 

syyskokouksessa kerrotaan jäsenistölle lyhyt tilannekatsaus  
 
 

3. Sadun kertoi ajatuksiaan uudesta tehtävästä Hevosopiston hallituksen 
puheenjohtajana lähinnä Hujo-yhteistyöhön liittyen 
 

4. Aluevalmennuksen päivitykset ja uudistukset klo 10.15 – noin 10.45/ Sanna 
Ruotsalainen, Itä-Suomen aluejaoston pj, vastuuhlö aluevalmennuksessa  
 

a. aloite aluevalmennustoiminnan tarkistamiseen tuli liiton hallituksesta/pj:lta; 
tavoitteena organisoinnin ja toiminnan selkiyttäminen 

i. termi jatkossa: (liiton) aluevalmennus 
ii. 1.5. päättyi haku valmentaja-tehtäviin, aluejaostot tekevät valinnat ja ovat 

niistä yhteydessä Juttaan, sen jälkeen lopullinen päätös. Työsopimukset 2v 
kaudelle tehdään SRL:n kanssa/Jukka tai Jutta allekirjoittaa sopimukset  

iii. Aluevalmennuskustannukset kootaan liiton talousseurannassa yhteen 
paikkaan 

iv. järjestämisvastuu: aluejaostojen valmennusvastaavat 
v. ratsukkojen hakuaika 1.7. – noin  20.8., mj-ratsastajien katsastukset 

mietitään lajeittain ja yksilöittäin 
vi. käytännön muutoksia 

1. voi olla myös 1-päiväinen aluevalmennus 
2. hinnoittelun yhtenäistäminen/yksinkertaistaminen. Tällä hetkellä on 

yksi sama hinta kaikilla alueilla, hinnoittelun jatko on vielä 
aluejaostojen yhteisessä harkinnassa  

3. kaikille kilpailuluvan (alue + kans.) lunastaneille lähetetään kysely 
kokemuksista ja toiveista aluevalmennuksen suhteen 

4. Tanja: toivotaan para-ratsastajien osallistumisoikeutta KO-
aluevalmennuksiin 

5. Valjakko: valmentajahakemuksia on tullut. Lajikomitea, Jutta ja 
Jouni pitävät palaverin asiasta. 

6. Askellajit: valmentajahakemuksia on tullut 3 kpl. Aikaisemmin on 
ollut 1-2 ryhmää. Sihy:ssä koordinointi ja vastuuhenkilö. Linkki mj-
valmennukseen. Jatkopalaveri, johon Jutta mukaan. 

 
5. Kv kisakauden tilannepäivitys lajeittain  

 
Para: EM-joukkue saadaan todennäköisesti kokoon, edelleen tavoitteena saada 
joukkue myös Paralympialaisiin. Luultavasti ratsastajat lähtevät ennen PM-kilpailua 



 

kv. kisaan Sopotiin juhannuksena. Yksi uusi nuori ratsastaja sai luokituksen III 
ryhmään (aikaisemmin IV ryhmässä), helpottaa joukkueiden kokoamista. 
 
 
KO: EM-tavoitteet entisellään. Kilpailijoita on maailmalla. Emma Kanerva 
menestynyt erinomaisesti, muita ehdokkaita EM-kisoihin noin 7 ratsukkoa.  
 
RE: Joukkueet Uggerhalneen  ja Drammeniin on ilmoitettu, molempiin ilmoitettiin 5 
ratsukkoa ja kaikki ovat toistaiseksi kunnossa. Osallistuminen Bratislavaan 8.-11.6. 
varmistuu kilpailujen järjestäjältä 16.5. (ehdokkaat Aromaa x2, Lehtonen, Jensen, 
Heikkinen). 
KV-kisat jatkuvat NB-kisoissa. 
Muutama ratsastaja tavoittelee myös EM-kvaalia.  

 
KE: Sanna Siltakorpi ja Veera Manninen hyvässä vedossa. Veeran tähtäin EM-
kisoissa. Myös ikäluokissa hyviä nousijoita.  
 
Valjakko: tähtäin edelleen elo- syyskuun vaihteessa ponien MM-kisoissa 
(yksiköissä 2 valjakkoa, pareissa 2 - 3 valjakkoa), sinne valmistaudutaan. Viikolla 
18 ensimmäiset kv. kisat Tanskassa; poni-yksiköissä meiltä 2 osallistujaa, 
tuloksena 2. ja 4. sijat. Poni-pareissa meiltä 2 osallistujaa, kaikkiaan vain 3 
osallistujaa, melko hyvät pisteet. Yksiköissä meiltä 3 osallistujaa T.Järvinen 
voittaja. 
Seuraava kv kisa Ruotsissa. PM heinäkuussa. Tauriainen tähtää parivaljakoilla 
kohti arvokisoja kisa kerrallaan.   

 
 
Vikellys: kv. kausi on alkanut huhti-toukokuussa. Suomessa CVI kisa Harjussa 
Hevoset Bastionissa-tapahtuman yhteydessä 8.-11.6. Lainahevosia Euroopassa 
huonosti saatavilla, EM- ja MM-kilpailut mennään omilla hevosilla (6 kpl). CVI 
Ermelo toukokuun 1. vkl ja CVI Lier molemmat omilla hevosilla, iso joukkue 
matkassa. Kvaaleja on saatu EM-kisoihin.  
 
 
Askellaji: Kv-kisakausi alkoi maaliskuun lopulla Herningissä, useita kisoja ollut sen 
jälkeen. Ensi vl:na Ypäjällä kv-kisat, jatkossa Orimattilassa. Nurmijärvellä tulossa 
kansalliset kisat. MM-kisat elokuussa Hollannissa. Maajoukkuevalmentajan valinta 
ajankohtainen. 
Treenejä pidetty Kaakkolan tilalla Lopella. 

Islannissa, Ruotsissa ja Tanskassa asuu ja kisaa suomalaisia kv-kisoissa. 
Ypäjälle Sihy tehnyt investointeja hiekkalaatikkoon/hiekkalaatikon ympärille. Radan 
kunnossapitoon toivotaan panostusta. 
 

 
 
Reining/Lännenratsastus: Ruotsissa huhtikuun lopulla saatiin menestystä. Sveitsiin 
epävirallisiin MM-kisoihin meiltä lähdössä yksi ratsukko, mahdollisesti 
muodostetaan yhteispohjoismainen joukkue. 
 
Matkaratsastus: PM-kisat Ruotsissa heinäkuun lopussa. Junioreista saadaan 
joukkue, senioreissakin mahdollisesti. Nuorten MM-kisaan menossa 2 - 3 
ratsukkoa, molemmilta puuttuu kuitenkin edelleen yksi kvaali. Avoimeen EM-
kilpailuun tähtää kaksi ratsukkoa, molemmilta puuttuu myös edelleen kvaali. 
Toukokuun osallistuminen Viron kvaalikisoihin peruuntui.  
 

6. Maajoukkuevalmentajien valintoja lajeittain 
a. järjestetään mj-valmentajien kick-off syyskuussa lähitapaamisena 



 

b. Päätökset Hujon ehdotuksista SRL:n hallitukselle: 
i. KO: Marko Björs (juniorit ja nuoret), Kikko Kalliokoski (lapset ja ponit) 
ii. KE: Sanna Siltakorpi ja Tuija Rosenqvist (ikäryhmät) 
iii. RE: Sanna Backlund ja Kari Nevala (ikäryhmät) 
iv. Matka: Nina Michelsson ja Nea Michelsson (kaikki) 

 
7. Terveiset FEI:n Sports Forumista/Jutta ja Satu. Kts tarkemmin: 

https://inside.fei.org/fei/sports-forum/2023 
 

a. Social Licence to Operate, työryhmän/komission esitys 
b. IT-uudistukset; mm. uusi app sallituista varusteista kv kisoissa 
c. Päivitys Pariisin Olympialaisten tilanteesta, mahdollisuus tutustua olosuhteisiin 

elokuussa 
d. Estekisojen kustannusten nousu - kilpaurheilijoiden, hevosten omistajien, 

virkailijoiden ja kilpailujen järjestäjien näkemyksiä ja yleistä keskustelua. 
e. kv kisojen laatuvaatimukset 
f. matkaratsastuksen sääntömuutosehdotukset 

 
 

8. Muita asioita 
a. kisajärjestäjiä Ahvenanmaalla? Kts. Kipa. 

 
9. Seuraavat kevään kokoukset: Teamsilla ma 5.6. klo 11-13 ja pe 1.9. klo 10-12.                 

 
10. Kokouksen päätös  

           Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 12.05 
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